
Anteckningar från branschrådsmöte den 18 oktober 2023 (under Saerimner).  
 
Närvarande: Sara Wennerström, Thomas Björklund, Märta Westling, Caroline Lindö, 
Maxime Kindlund, Magnus Lanner och Arvid Lorentzon 
 

1. Inför kommande projektperiod 2024 - 2027: Hur vill ni se att SM och Saerimner 
fortsätter?  

 
Det är bra upplägg nu. SM är tydligare än Saerimner. Två dagar är bra. Förslagsvis 
prisutdelning på förmiddagen dag två som övergår i bedömningsseminarium som kan byggas 
ihop med branschträff. Efter det branscheftermiddagar.  
 
Förslag på kommande föreläsningar:  
 
Excel för mathantverkare 
Brödprovning som workshop 
 
 

 
2. Texten vad är hantverksbageri som skulle kunna ligga på vår hemsida och föreslogs 

strax innan pandemin rann ut i sanden. Är den aktuell? I så fall bör även 
hantverksmalning komma med.  

 
Unisont ja! Något på websidan (www.eldrimner.com) som går att länka till. Blir som en 
certifiering (vi berättar hur vi bakar och vilka råvaror vi använder). Gärna snyggt 
formgivet. Kanske som planscher man kan köpa och sätta upp? Kan också användas rakt 
av i eget material.  
 
Thomas fyller på om att spårbarhet för Warbros del är att kunna berätta om vilka bönder 
som har varit delaktiga snarare än exakt vem som odlat och exakt plats.   
 
Är detta ett tillsammansprojekt som sätts ihop av branschrådet? Magnus och Arvid sätter 
ramar och bjuder in till inspel. Branschrådet skriver ihop?   
 
Mjölinfo behövs också. Uppdatera det som redan finns.  
 
Magnus och Arvid återkopplar när de tänkt igenom och kollat upp möjliga vägar framåt 
inom nuvarande projekt.  

 
 
3. Branschrådet, vilka slutar i år och vem tar vi in?  

Sara och Caroline gör sitt sista år 2023. Förslag på nya i branschrådet? 
 
Förslag från rådet: 

 
Johanna Nylén, Utgårds 
Josefin Åhlfeldt, Park  
 

 


